

August 4, 2019

Call to Worship: Matthew 7:1-6 ⁶ "Do not give what is holy to the dogs; nor cast your pearls before swine, lest they trample them under their feet, and turn and tear you in pieces."

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

Membership Class 10:00am

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. Pete Peters
Welcome/Announcements	Mr. David Penner
Congregation (Offering)	Mr. Pete Peters
Message (Don't Feed Your Brother to the Pigs)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing	Mr. Pete Peters/Pastor Diedrich Harms

Activities for the Week of August 4-10

- ❖ Monday 7:30pm Ministerial Meeting
- ❖ Wednesday 9:00am Ladies Devotion/ Prayer Time (Mrs. Annie Penner)
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at Fellowship Hall
- ❖ Friday 4:00pm Check-in at Glorieta camp for Couples retreat
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday 10:30am Everyone is invited to the wedding of Bernard Penner & Trudy Fehr at MEC, reception at the SMS Fellowship Hall

Upcoming Events & Announcements

1. We have the privilege of having Ceasar Dyck here, he is offering guitar lessons for anyone who is interested. Sign-up forms are in the Lobby or contact the office at 432-758-0059.
2. August 9th-11th will be Couples Retreat, the speaker is going to be Dick Unrau, sign-up forms are in the Lobby, on our website and MEC App, the deadline to sign-up is today.
3. August 17th Fundraiser for Pete Fehr at the SMS Fellowship Hall, starting with a Bake Sale at 10:00am and Supper at 5:00pm, they will be serving Beef & Chicken Fajitas with rice and beans, and Texas brownies for dessert.
4. SMS is taking applications for 2019-2020 School year, please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Guidance over the Ministerial meeting this week.
2. All those who have recently lost loved ones.

August 4, 2019

Aufruf zur Anbetung: Matäus 7: 1-6 ⁶ Jäft de Hunj nich daut waut heilich es, un schmiet june Parlen nich ver de Schwien, daut dee dee nich unja de Feet kjrieen un sikj dan äwahää moaken un junt verieten.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

Mitgliedschaftsklasse 10:00am

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Pete Peters
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Penner
Versammlung (Opfer)	Mr. Pete Peters
Botschaft (Schmiet dien Broda Nicht Ver de Schwien)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen	Mr. Pete Peters/Pastor Diedrich Harms

Pläne für diese Woche von August 4-10

- ❖ Montag 7:30pm Ministerialtreffen
- ❖ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit (Frau Annie Penner)
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Freitag 4:00pm Check-in bei Glorieta Camp für Pärchen Freizeit
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag 10:30am Jeder ist eingeladen zur Hochzeit von Bernard Penner & Trudy Fehr bei MEC, Nachfeier bei SMS Gemeinschaftssaal

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Wir haben das Vorrecht Ceasar Dyck hier zu haben, er bietet Gitarrenunterricht für alle Interessierten an. Anmeldeformulare sind im Foyer oder kontaktieren Sie das Büro unter 432-758-0059.
2. Den 9.-11. August ist Pärchen Freizeit, der Redner wird Dick Unrau sein, die Anmeldeformen sind im Foyer, auf unserer Website und MEC App, der Anmeldeschluss ist heute.
3. Den 17. August ist ein Fundraiser für Pete Fehr beim Gemeinschaftssaal, beginnend mit einem Bake Sale um 10:00am und ein Abendessen um 5:00pm. Sie werden Beef & Chicken Fajitas mit Reis und Bohnen servieren, und Texas Brownies zum Nachtsch.
4. SMS akzeptiert Bewerbungen für das 2019-2020 Schuljahr, bitte melde dich im Schulbüro und nimm eine Bewerbung mit.

Betet Für...

1. Leitung für das Ministerialtreffen diese Woche.
2. Alle, die kürzlich geliebte Menschen verloren haben.

